
 

 
Aan: College van Gedeputeerde Staten 
 Limburglaan 10 
 Maastricht 
 
        d.d. 29-2-2024 
 
Schriftelijke vragen inzake: personele bezetting Arriva 
 
 
Geacht College, 
 
Wij vernemen van de arbeiders bij Arriva dat er een aantal zaken spelen die de arbeidsvreugde en 
uitvoering van onze concessie niet ten goede komen. Om er zeker van te zijn dat u als College van GS 
ook op de hoogte bent en om de wenselijkheid te toetsen, stellen wij u onderstaande vragen. 
 

1. Klopt het dat Arriva momenteel arbeiders vanuit de Balkan landen laat komen? Zo ja, 
waarom is dat als optie door GS akkoord bevonden als deze mensen geen nederlands 
spreken of schrijven? 

2. Waarom wordt er niet geworven onder statushouders die hier al een woonplek hebben en 
wellicht de nederlandse taal zelfs machtiger zijn? 

3. Onder welke van de twee in gebruik zijnde CAO’s zullen de nieuwe Arriva arbeiders vallen en 
hoe worden zij gehuisvest/ behandeld als elke Limburger wanneer zij voor langere tijd nodig 
zijn als onderdeel van onze ov-concessie? 

4. Wil het College bij Arriva het gesprek gaan voeren om op de kortst mogelijke termijn alle 
arbeiders gelijk te behandelen bij gelijk werk, door het hanteren van 1 CAO? Zo nee, waarom 
niet? 

5. Ook wordt er geconstateerd dat de schoonmaak van het materieel niet op orde is en diverse 
kantines beneden alle peil zijn. Bent u hier ook van op de hoogte of is er een anoniem 
contactadres om dit soort zaken aan te geven? Zo nee, wil het College hier dan wel in gaan 
voorzien op korte termijn? 

6. Wanneer kunnen wij als opdrachtgever een officieel toekomstplan van I Squared Capital 
verwachten, waarin staat uitgelegd hoe haar investering in Arriva de algemene 
dienstverlening gaat verbeteren? 

 
Wij zien uit naar uw beantwoording. 
 
 
Met strijdbare groet, 
 
Jorge Wolters Gregório 
 


